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PhDr. Čižmár: 

Chcem sa opýtať čiste len  informatívne, včera ma zaujala taká mediálna správa KSK všetky 

opravy výtlkov si zabezpečil 2-ročnou zárukou. Moja otázka znie, či aj  minuloročná opráva 

v tých jarných  mesiacoch bola nejak ošetrená nejakou záručnou lehotou. Je to už aj z toho 

dôvodu, že podľa tej medializovanej nevôle, ktorá sa vzniesla nad mesto, tak zasiahla aj 

samotných poslancov, vieme ako reagovali niektorí prispievajúci na internete. 

 

Ing. Princík: 

Samozrejme, že v zmluve je uvedená aj záručná doba na opravu výtlkov. Zmluva je 

zverejnená na webovej stránke mesta, myslím, že je tam 3-ročná záruka a keď si dobre 

pozriete na tie opravované výtlky z minulého roka, tak myslím, že ani jeden nie je poškodený. 

Kľudne si každý poslanec môže skontrolovať, že tie výtlky držia. Celá cesta M. R. Štefánika 

je v dezolátnom stave, je to pomaly 40 ročná cesta. Asfaltový koberec bol niekedy začiatkom 

70-tich rokov kladený, celý je popraskaný a vznikajú nové výtlky na tejto ceste. Postupne 

budeme obnovovať jak dovolí finančná situácia celú šírku vozovky. Neviem, kedy na to bude 

dostatok financií, aby mesto mohlo pristúpiť k takým celistvým oprávam.  

 

Ing. Kolesár: 

Keď pôjdeme ďalej, na doplnenie k tej oprave pred políciou. Pravdepodobne nebude možné 

frézovať tu cestu, lebo po sondách sme zistili, že je tak tenký ten koberec, že pri štandardnom 

vyfrézovaní povrchu by sme sa dostali na kamenný podklad, čiže bude treba tie jamy 

vyspraviť a dať koberec po povrchu, bez frézovania. I nato upozorňujem, aby nedošlo 

k nejakým nedorozumeniam, že sa vozovka nefrézovala. Pri revitalizácií keď sa upravovala 

časť severnej ulice M. R. Štefánika, tak pri frézovaní sa Eurovia dostala na kameninový 

podklad. Tam je len jedna vrstva asfaltu po celej ulici M. R. Štefánika nie je dvojvrstva, je 

jedna. 

 

PhDr. Čižmár: 

Mne nešlo o spochybňovanie výtlkov, ja som sa len pýtal na záruku ale pravdepodobne ju 

máme  fotodokumentovanú, takže tým je to vyriešené. Mne išlo len o informáciu.  
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